
   
   

70% of HOFEX’s registrants are decision
makers, are you one of them? 

逾7成的登記買家為決策者，只差你的到來!

HOFEX Visitor Pre-registration has received an overwhelming response with a
shockingly large no. of qualified buyers committing to visit, among which over 70%
are decision makers. How can you be absent from such a momentous industry
gathering? Ensure you pre-register online to skip the queue onsite!

HOFEX 買家網上預先登記反應踴躍，已登記買家⼈數眾多， 其中70%為決策者！
作為餐飲界的⼀份⼦，你⼜怎可錯過這場⾏業盛會？⽴即預先登記，省卻現場輪候
時間！

 

 

Register Now 立即登記立即登記
Act Now before pre-registration closes on 27

August!

馬上行動，於馬上行動，於8月月27日前預先登記！日前預先登記！

 

   
   

  
Struggling to Travel out of town? Take your tastebuds to HOFEX!
還在為出城旅行而苦惱？倒不如到 HOFEX為您的味蕾帶來新的衝擊！

 

   
From 7 – 9 Sep 2021 at HKCEC, HOFEX’s National Pavilion will be on floor,
presenting you a range of high-quality products and deals! Ensure you pre-register
online to skip the que onsite! 

HOFEX 國家和地區展館將於 2021 年 9 月 7 日至 9 日駕臨香港會議展覽中心，為您帶
來最好的產品和優惠！ 想快點進場參觀？那就快點跟我們預先登記!
 

Denmark 丹麥 Italy 意大利

 

Japan 日本 Korea 韓國

 

Malaysia
馬來西亞 USA 美國

 
See more 了解更多 

 
   

 

 
HOFEX 2021 Feature Events 

HOFEX is the destination to learn, network and gain market insights. Each event
gathers a vast amount of F&B importers, wholesalers and retailers, as well as high-
profile buyers from restaurants, hotels and supermarkets, under one roof to
source for their business

HOFEX 將舉行一系列精彩活動，讓餐飲業人士包括進口商、批發商、零售商以及來自餐
廳、酒店及超市的高質素買家交流切磋，了解最新市場趨勢及拓展營商網絡。 

 

 

   

 

  

Hong Kong International
Culinary Classic (HKICC)
香港國際美食大獎  

Hong Kong Coffee
Competition

香港咖啡師挑戰賽  

Hong Kong Professional
Mixologist Challenge

2021
調酒師挑戰賽

 
 

  

Hong Kong Best Spirits
Awards

最佳烈酒大獎
 

Hong Kong Washu
Awards

香港和酒大賞
 

FOODTECH Asia
亞洲食品科技研討會

 

 

   
 See more 了解更多  
   
   

 

 

Pre-register as Visitor Now
立即登記立即登記

 

   
   
 Major Supporters 主要支持機構  

     

 

 

 

 
Featuring 專屬展區:  Co-located with 同場舉行:

 
 

   

 

   
Organiser:

 

Informa Markets

17/F, China Resources Building,
26 Harbour Road, Wanchai, Hong
Kong
+852 2827 6211
visit@hofex.com

  

 

Follow us:
   HOFEX.HK
 HOFEXHK 
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